



CHAN BROTHERS
GROUP OF COMPANIES

ICELAND NORTHERN LIGHTS FANTASY (EN10IW)

10D7N



EXCLUSIVE BONUS

Northern Lights hunting jeep
tour with local specialist guide

7 Nights of
Northern Lights
Chances!



EXCLUSIVE EXPERIENCES

- Visit Jokulsarlon – Iceland's most famous glacier lagoon
- Fridheimar Greenhouse with Icelandic Horse Stable visit
- Blue Lagoon geothermal spa with lagoon drink



14 INCLUDED MEALS

- 7 Breakfasts
- 2 Lunches
- 5 Dinners



SPECIALTY MEAL

- Icelandic lobster dinner
- Viking dinner

ICELAND REYKJAVIK

- Harpa
- Parliament House
- Hallgrimskirkja
- Perlan
- Hofdi House
- Hvalfjordur Tunnel

WEST ICELAND

- Akranes Folk Museum
- Akranes lighthouses
- Hraunfossar
- Barnafoss
- Deildartunguhver

BLUE LAGOON

- Blue Lagoon
Geothermal Spa

GOLDEN CIRCLE

- Thingvellir National Park
- Geysir
- Strokkur
- Gullfoss
- Hveragerdi
- Fridheimar Greenhouse
- Icelandic horse stable

SOUTH COAST

- Seljalandsfoss
- Skogafoss
- Vik
- Reynisdranger
- Reynisfjara beach

JOKULSARLON

- Jokulsarlon Glacier Lagoon
- Diamond Beach



DAY 1 KUALA LUMPUR - SINGAPORE - REYKJAVIK

(Meals On Board)

Assemble at Kuala Lumpur International Airport or Singapore Changi Airport for your flight to **Reykjavik**, the capital of **Iceland**.

DAY 2 REYKJAVIK

(Meals On Board | Dinner)

Upon arrival, go on a city tour of Reykjavik and take in **Harpa**, an impressive concert hall, **Parliament House** and **Hallgrímskirkja**, the largest church in Iceland and one of the key landmarks in the city with its exceptionally unique design. Stop by the futuristic glass-domed **Perlan** and historical **Hofdi House**. Transfer to your hotel and spend the rest of the day at leisure.



DAY 3 REYKJAVIK - WEST ICELAND - BORGANES

(Breakfast | Lunch | Dinner)

Today, travel northwest through the 5770-metre-long **Hvalfjörður** Tunnel towards **Akranes**. Visit **Akranes Folk Museum** and learn about Icelandic history and culture from the 4 museums here boasting an extensive collection of cultural, geological and maritime exhibits. Then, head to the photogenic **Akranes lighthouses** and make your way to the top for spectacular views of the rugged coastline. Next, proceed to **Hraunfossar**, a fascinating and unique natural spectacle of waterfalls flowing through lava rock, as well as **Barnafoss**, also known as Children's Falls, to uncover the legend behind this natural beauty. Stop at the bubbling waters of **Deildartunguhver**, the powerful thermal spring with Europe's highest flow rate of 180 litre per second. Later in the evening, begin your search for the elusive Aurora Borealis with a **Northern Lights hunting jeep tour**.

Note: Northern Lights is a natural phenomenon and sighting is subject to weather conditions



DAY 4 BORGARNES - GOLDEN CIRCLE - SELFOSS

(Breakfast | Icelandic Lobster Dinner)

After breakfast, embark on an adventure through **Golden Circle**, southern Iceland's most popular tourist route. Visit **Thingvellir National Park**, Iceland's 1st national park and a UNESCO World Heritage Site. Then marvel at the geothermal hot springs of **Geysir** and **Strokkur** before visiting the magnificent 2-tiered waterfall **Gullfoss**. Continue on to the charming town of **Hveragerði**, shrouded in a distinctive glow cast by its many greenhouses as darkness falls. Visit **Fridheimar Greenhouse**, reputed for producing the sweetest tomatoes in Iceland, before proceeding to an **Icelandic horse stable** for close-up encounters with these amiable creatures. Head to **Selfoss** for your overnight stay. If it is a clear night, you may be lucky to spot the Northern Lights dancing across the sky just outside your accommodation.

Note: Northern Lights is a natural phenomenon and sighting is subject to weather conditions



DAY 5 SELFOSS - SOUTH COAST - JOKULSARLON

(Breakfast | Dinner)

This morning, travel to Iceland's **South Coast**. Be enthralled by the picturesque **Seljalandsfoss** as it plummets 200 feet into a deep plunge pool below. Next, pass by **Eyjafjallajökull**, an ice-capped volcano, before you stop by **Skogar** to visit the famous **Skogafoss**, regarded by many as the most spectacular waterfall in Iceland. Continue to the charming village of **Vík** and make a stop to view the basalt sea stalks of **Reynisdrangar** and **Reynisfjara black sand beach**. If you are feeling adventurous, opt for a thrilling optional glacier walk, at your own expense, guided by a certified glacier guide. This evening, head to **Jökulsárlón** region to spend the night. If it is a clear night, you might be lucky to spot the Northern Lights dancing across the sky just outside your accommodation.

Note: The optional glacier walk will only be operated in suitable weather conditions
Travellers who do not wish to opt for the glacier walk will spend their time at leisure at Skogafoss at a nearby café.
Northern Lights is a natural phenomenon and sighting is subject to weather conditions





DAY 6 JOKULSARLON - REYKJAVIK

(Breakfast | Lunch)

Start off the day exploring **Jokulsarlon Glacier Lagoon**, a large glacial lake in southeastern Iceland. The lagoon is the lowest point in the country and filled with icebergs drifting towards the sea, often with seals lounging on top. Next, traverse the famous **Diamond Beach**, where you can spot large chunks of icebergs glistening on a black beach. This evening, return to Reykjavik to spend the night.

DAY 7 REYKJAVIK - BLUE LAGOON - REYKJAVIK

(Breakfast | Viking Dinner)

Today, head to **Blue Lagoon**. Here, you can enjoy a rejuvenating dip at the world-renowned **Blue Lagoon geothermal spa**, famous for its mineral-rich seawater and silica mud, before savouring a delightful **lagoon drink**. This evening, enjoy an interesting culinary experience with a **Viking Dinner** where traditional Icelandic meals will be served in an authentic Viking-style.



ICELANDIC LOBSTER DINNER

DAY 8 REYKJAVIK

(Breakfast)

This morning, spend the day at leisure. You may consider going on an optional Icelandic horse riding tour, at your own expense, in which you can enjoy a peaceful ride in the Icelandic countryside.

DAY 9 REYKJAVIK - SINGAPORE - KUALA LUMPUR

(Breakfast | Meals On Board)

If time permits, you can do some last-minute shopping before you transfer to the airport for your flight home.



HRAUNFOSSAR

DAY 10 ARRIVE SINGAPORE / KUALA LUMPUR



GEYSIR

REMARKS

- Revisions, if any, in itinerary are subject to the Company's Terms and Conditions, a copy of which is available at www.ChanBrothers.com/PackageTourTnCs
- In particular, the Customer is requested to note the following:
 - Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's control.
 - Accommodation in designated cities is subject to room availability.
 - Sequence of itinerary may be subject to change.
 - Different tour groups may be merged.
 - Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions set out in the Terms and Conditions.



10天7晚 冰岛北极光奇幻之旅 (EN10IW)



高达7晚
追极光
机会

第1天 吉隆坡 - 新加坡 - 雷克雅未克

(机上便餐)

从吉隆坡国际机场出发或在新加坡樟宜机场集合。搭乘客机飞往冰岛首都雷克雅未克。

第2天 雷克雅未克

(机上便餐 | 晚餐)

抵达后，展开雷克雅未克市区游看望哈帕音乐厅和会议中心、国会大厦和富有建筑设计特色的雷克雅未克大教堂，是该市的地标性建筑也是冰岛最大的教堂。游览形状像水晶球的珍珠楼和历史悠久的霍夫迪楼。最后，前往酒店入住并在剩余时间里悠闲地享受自由活动。

第3天 雷克雅未克 - 冰岛西部 - 博尔加内斯

(早餐 | 午餐 | 晚餐)

今天，通过5,770米长的鲸鱼湾隧道向西北方向行驶一直到位于冰岛西海岸的阿克拉克内斯城市。抵达后，参观阿克拉克内斯民俗博物馆了解冰岛的历史、人文与文化。这里汇集了四个博物馆展示了冰岛丰富的文化、地理和海洋展品。之后，前往风景宜人的阿克拉克内斯灯塔并登上灯塔欣赏壮观的海岸线。欣赏冰岛自然风景赫伦瀑布和紧邻的儿童瀑布。赫伦瀑布那里岩石形状各异，与儿童瀑布组成了一个冰岛最大的瀑布群。赫伦瀑布分支从火山熔岩的边际飞溅而下，非常的宏伟壮观，堪称冰岛奇景之一。接着，游览热气腾腾的德尔达图赫菲温泉，冰岛最大的温泉，同时它也以水流速度快而出名，每分钟可流出1,000毫升水。当夜晚降临后，体验乘坐吉普车展开北极光狩猎之旅，亲眼目睹这神奇的现象。

注：北极光乃是自然现象而捕捉它的风采将应天气状况而定。

第4天 博尔加内斯 - 黄金圈 - 赛尔福斯

(早餐 | 冰岛龙虾晚餐)

早餐后，沿着南冰岛著名的黄金圈路线展开观光游。首先，游览冰岛联合国世界遗产之一的辛格维利尔国家公园欣赏绮丽的自然风景和了解它在冰岛的历史和政治意义。之后，先欣赏壮观，分为上、下两道的黄金瀑布-冰岛最令人叹为观止的瀑布之一，再到自然温泉区间歇温泉和史托克间歇温泉。继续往温泉镇惠拉盖尔济欣赏在灯光笼罩下散发光芒的花房建筑群。参观Fridheimar温室，它出名的地方在于盛产冰岛最甜的西红柿。随后，造访冰岛马厩，与可爱的马儿亲密接触。最后，前往赛尔福斯夜宿。如果天气允许，您可能有幸在酒店外看到到北极光。

注：北极光乃是自然现象而捕捉它的风采将应天气状况而定。

第5天 赛尔福斯 - 南岸 - 杰古沙龙

(早餐 | 晚餐)

今天，驱车向南岸行驶至维克。途中，参观塞里雅兰瀑布，一座垂直高度200尺的瀑布。在史克卡暂作停留参观史克卡瀑布，冰岛最高的瀑布之一，也是冰岛最美丽瀑布之一。续往维克，最著名的是它的黑沙滩。在它西侧是离霍砬伊岬，一座由自然鬼斧神工形成、从悬崖上悬挂的巨型拱桥。偶尔若在涨潮时，可让船只驶过。如果您有兴趣探索更多，不妨自费冰川徒步，饱览冰川的极致景色。最后，前往杰古沙龙区夜宿。如果天气允许，您可能有幸在酒店外看到到北极光。

注：自费冰川徒步只会适合的天气情况下进行。

如果您不想参与自费冰川徒步，您将可以在史克卡瀑布和附近的咖啡店享受自由时间。

北极光乃是自然现象而捕捉它的风采将应天气状况而定。

第6天 杰古沙龙 - 雷克雅未克

(早餐 | 午餐)

今早，探索杰古沙龙冰川湖，位于冰岛东南部的一片大冰川湖。这是冰岛最大、最著名的冰川湖。湖底深达200米，也是冰岛的第二大深湖。冰河湖的湖水湛蓝、清澈，很多形状各异、有的还是30米高的超大冰块飘浮于湖面。继续前往著名的钻石冰沙滩。傍晚，回返雷克雅未克夜宿。

第7天 雷克雅未克 - 蓝湖 - 雷克雅未克

(早餐 | 维京晚餐)

今天，前往蓝湖和举世闻名的蓝湖温泉，周围是壮观的火山岩，感觉非常的奇特。蓝湖温泉湖水富含硅、硫等矿物质，养颜润肤，深受游客青睐。您可享受浸泡在透着乳白色的蓝色湖水中中和从置放在湖周边的白色水桶里提取著名的蓝湖矽泥，在蓝湖温泉享受独特的温泉体验。傍晚，享用冰岛独特的维京晚餐，享受为您特别安排的有趣美食体验，品尝以古维京式呈现的传统冰岛佳肴。

第8天 雷克雅未克

(早餐)

您可享受自由活动探索这座城市。您可考虑自费参加骑马冰岛游到冰岛的郊外平静地在马背上享受骑马乐趣。或者，您可考虑游览雷克雅未克的博物馆、地标和餐馆。

第9天 雷克雅未克 - 新加坡 - 吉隆坡

(早餐 | 机上便餐)

若时间允许，您可自由活动至集合时间，送往机场搭乘客机回返新加坡或吉隆坡。

第10天 抵达新加坡 / 吉隆坡

备注：行程若更改，需受公司的条款与细则所约束，请参考www.ChanBrothers.com/PackageTourTnCs。顾客尤其需注意以下事项：(1)在公司无法控制的情况下，行程可能更改。(2)指定城市的住宿需视客房供应情况而定。(3)行程顺序可能更改。(4)不同团体可能合并成一团。(5)若有更改不被接受，需遵守条款与细则中的退款规定。

CHAN'S WORLD LEISURELINK TRAVEL SDN BHD

Unit 40-2, Jalan Metro Pudu, Fraser Business Park Off Jalan Yew, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia
T: 603-2779 2818 | WhatsApp: 6017-2885288 | E: tours@chansworld.com.my | W: www.ChansWorld.com.my